

BACHELOR of FINE ARTS (HONOURS) ACTING FOR GLOBAL SCREEN

環球螢幕演技藝術學士(榮譽)學位課程

Programme Introduction 2026 - 2027



Programme

Feature

課程特色



Bachelor of Fine Arts (Honours) in Acting For Global Screen is a unique, international, interdisciplinary “state-of-the-art” Bachelor of Fine Arts programme in acting, which combines acting training and performance studies, technology understanding and contemporary cultural reflection in its curriculum. It aims to be the most competitive undergraduate programme in acting performance, with cross-cultural and global enrichments that meet the needs of screen acting, acting for stage, and acting with technology, as well as understanding directing, screenwriting, media technology, social media and filmmaking.

環球螢幕演技藝術學士(榮譽)學位課程，是一個獨特、國際化以及跨學科的優秀藝術學士學位課程。本課程除了演技訓練和表演藝術的實踐，同時著重對科技與演技的融合，以及對當代文化的反思。課程能迎合電影業界、舞台、媒體科技，以及社交媒體對演技的要求，目標是成為最有競爭力的螢幕演技本科課程。

2

Non-local learning opportunities 非本地學習機會



Exchange program with
University of the Arts London
倫敦藝術大學交換生計劃

Platform Busan @Busan
International Film Festival
釜山國際電影節 - 新銳影人交流
單元

Industry Days @Singapore
International Film Festival
新加坡國際電影節 - 環球影業研
討會

Cinema at Sea - Okinawa
Pan-Pacific International Film
Festival
沖繩環太平洋國際電影節



Programme-based Admission

獨立收生



Programme in the 4-year curriculum requires 128 units for graduation, which is distributed into five key components: Major Required Courses, Major Elective Courses, General Education, University Language, Free Electives and Honours Projects as follows:

同學須於環球螢幕演技藝術學士（榮譽）學位課程完成128學分的畢業要求，包括：必修科目、主修選修科目、通識教育、大學語言、選修科目及畢業作品：

Major Required Courses 必修科目	46 units 學分
Major Elective Courses 主修選修科目	33 units 學分
General Education Courses 通識教育	22 units 學分
University Language 大學語言	9 units 學分
Free Electives 選修科目	12 units 學分
Honours Project 畢業作品	6 units 學分
Graduation Requirement 畢業要求	128 units 學分

Audition & Interview

試鏡及面試

JUPAS / Non-JUPAS

Portfolio Submission

Audition & Interview

After the application through JUPAS or Non-JUPAS / International route, applicants are requested to submit portfolio. The application will be further processed only if the portfolio is submitted. Shortlisted applicants will be invited to attend Audition & Interview with casting experts.

Details on Portfolio Submission and Audition and Interview will be announced in due course. For the latest announcement, please visit the Academy of Film Website at <https://af.hkbu.edu.hk/en/programmes/bfa-ags.html>

申請人必須經大學聯合招生及非大學聯招途徑申請後，須遞交與此專業相關的個人演技履歷檔案。若申請人沒有提交以上相關資料，該申請將不獲處理。通過初審的申請者將獲邀請參加試鏡及面試。

有關遞交相關個人演技履歷檔案、試鏡及面試詳情，請留意電影學院網頁

<https://af.hkbu.edu.hk/en/programmes/bfa-ags.html>

For Non-JUPAS / International applicants
非聯招申請者

Direct (Non-JUPAS) application should submit their application via Academy Registry website at http://iss.hkbu.edu.hk/amsappl_nj/

非聯招申請者請前往教務處網站
http://iss.hkbu.edu.hk/amsappl_nj/

For JUPAS applicants
聯招申請者

All eligible JUPAS applicants should submit their application via JUPAS website at <https://www.jupas.edu.hk/en/>.

所有符合資格的聯招申請者應通過聯招網站
<https://www.jupas.edu.hk/tc/>
提交申請表。

Entrance Requirements

入學要求

Medium of Instruction

授課語言

English by default.

本課程以英文為授課語言。



For JUPAS Applicants

聯招生

Subjects 學科	Min. Lv. 最低級別
Chinese Language 中國語文	3
English Language 英國語文	3
Citizenship and Social Development 公民與社會發展	Attained
Mathematics (Compulsory Part) 數學(必修部分)	2
Any two elective subjects 任何兩個選修科目*	3

Note:

One of the electives must be any Category A subjects (excluding Extended Part of Mathematics (Module 1 or Module 2)); The other elective can be any of the following subjects:

- Category A subjects (including Extended Part of Mathematics (Module 1 or Module 2))
- Category B (Applied Learning) subjects with "Attained with Distinction (I)" or above
- Category C (Other Language) subjects (Minimum requirements and score conversion scales can be found at: http://admissions.hkbu.edu.hk/ug/jupas_requirement)

其中一門選修科目必須是甲類高中科目 (不包括數學科 (延伸部分單元一或單元二));
另一門選修科目可以是以下科目:

- 任何甲類科目, 且包括數學科延伸部分 (單元一/單元二)
- 所有應用學習科目成績達「達標並現優異 (I)」或以上
- 其他語言科目成績達至最低要求 (詳情請參考以下網頁:
http://admissions.hkbu.edu.hk/ug/jupas_requirement)

For Non-JUPAS Applicants

非聯招生

Applicants holding qualifications other than Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) may submit their applications via the Direct (Non-JUPAS) Admissions Scheme. For details, please visit: <http://admissions.hkbu.edu.hk/en/>.

The admission requirement for Non-JUPAS applicants will follow University's general requirement with English requirement at an overall band 6.0 or above in IELTS Academic Test or equivalent.

持非香港中學文憑試學歷的申請人，可通過非聯招計劃遞交入學申請。更多詳情，請瀏覽 <http://admissions.hkbu.edu.hk/en/>.

課程的英語要求是IELTS 6.0或同等資歷。

Other Entrance Requirements

其他入學要求

High choice banding in JUPAS application is preferred;

Good results in English Language are preferred.

將本課程放於較前的選擇組別，可獲優先考慮；

英國語文科成績優異可獲優先考慮

Scholarship

獎學金

Scholarship will be provided to the selected applicants demonstrating excellent performance as a whole in the admission exercise including scholarships for Ethnic Minority students.

學院會向於入學考核中整體表現良好的學生提供獎學金，包括少數族裔獎學金。



Programme Enquiries 課程查詢



Tel 電話

(852) 3411 8138

Email 電郵

bfag@hkbu.edu.hk

Website 網址

af.hkbu.edu.hk/en/programmes/bfa-ags.html

Admission Enquiries 入學查詢



Tel 電話

(852) 3411 2200 [JUPAS & Non- JUPAS]

(852) 3411 2220 [Mainland JEE]

Email 電郵

334jupas@hkbu.edu.hk [JUPAS]

ardirect@hkbu.edu.hk [Non-JUPAS]

mainland@hkbu.edu.hk [Mainland JEE]

Website 網址

admissions.hkbu.edu.hk/en/